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Abstract (en)
A securing device for a drainage gutter is known, which comprises a gutter body (1), a covering (30) which can be positioned on an upper border (3)
of the gutter body (1), two essentially mutually opposite cutouts (7, 7') in inner side walls of the gutter (1), the securing device having a crossmember
(80) which can be inserted, by its ends (81, 81'), into the cutouts such that it runs in the interior of the gutter (1), transversely with respect to
the longitudinal axis thereof, and further comprises fastening devices (20, 40) in order to fasten the covering (30) on the crossmember (80) and
consequently on the gutter (1). It is proposed to equip the crossmember (80), at at least one end (81, 81') with a clamping device (82, 82') which is
configured such that the crossmember (80) is fixed in the gutter (1) once it has been inserted into the cutouts. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Sicherungseinrichtung für eine Entwässerungsrinne ist bekannt, welche einen Rinnenkörper (1), eine auf einen Oberrand (3) des
Rinnenkörpers (1) aufsetzbare Abdeckung (30), zwei einander im wesentlichen gegenüberliegende Ausnehmungen (7, 7') in Seiteninnenwänden
der Rinne (1), wobei die Sicherungseinrichtung eine Traverse (80) umfaßt, die mit ihren Enden (81, 81') in die Ausnehmungen so einsetzbar ist, daß
sie quer zur Rinnenlängsachse im Inneren der Rinne (1) verläuft, und Befestigungseinrichtungen (20, 40) umfaßt, um die Abdeckung (30) an der
Traverse (80) und dadurch auf der Rinne (1) zu befestigen. Es wird vorgeschlagen, die Traverse (80) an mindestens einem Ende (81, 81') mit einer
Klemmeinrichtung (82, 82') auszustatten, die derart ausgebildet ist, daß die Traverse (80) nach dem Einsetzen in die Ausnehmungen in der Rinne
(1) festgesetzt ist. <IMAGE>
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